
Boligudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 34
Betyder svaret på BOU alm. del - spørgsmål 70, folketingsåret 2022-23, 2. samling, at 
DSB Ejendomme kan vælge at bygge flere boliger i Jernbanebyen, der er til at betale 
med en almindelig lønindkomst, fremfor at bygge flest mulige dyre boliger, selvom dette 
vil medføre lavere indtægter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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